
V iera nielenže pozerá na Ježiša, ale sa 
aj pozerá z Ježišovej perspektívy, jeho 
očami: je účasťou na jeho spôsobe 
videnia. Kristov život otvára nový priestor 

ľudskej skúsenosti, do ktorej môžeme vstúpiť. Aby 
nám umožnil poznať ho, prijať ho a nasledovať, 
Boží Syn prijal naše telo. Viera v Božieho Syna, 
ktorý sa stal človekom v Ježišovi z Nazareta, nás 
neoddeľuje od reality, ale nám pomáha pochopiť 
jej najhlbší význam, otvára nový spôsob videnia. 
Videnie sa stáva nasledovaním Krista a viera sa 
javí ako cesta videnia, na ktorej si oči zvykajú 
vidieť do hĺbky.

PÁPEŽ FRANTIŠEK

Čo je najdôležitejšie v mojom živote? Je 
to tento muž, zrodený z lona mladej 
ženy, ktorý vyrastal ako všetci ostatní 
a zomrel, rozhodol sa zomrieť, aby 

zachránil ľudí, s ktorými tak často prejavoval 
súcit: „A zľutoval sa nad nimi, pretože boli ako 
stádo bez pastiera.” Ak sa Boh stal človekom, 
tento človek je najvyšším objektom lásky. Nie je 
nič konkrétnejšie ako toto, pretože mení dnešok, 
mení môj pohľad na teba.

LUIGI GIUSSANI

Škola Majstra zo štrnásteho storočia z kláštora Sacro Speco, Klaňanie troch kráľov, detail, freska, 14. storočie. 
Subiaco, kláštor Sacro Speco, Kaplnka Panny Márie.
Foto: DeAgostini Picture Library/Scala, Florencia.
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